
ACORDS DE LA REUNIÓ DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DE
L’AFA.

CURS 2022-2023

Número de la sessió: 88
Data: 2 de març de 2023
Horari: 19:00h
En format PRESENCIAL a l’Institut

Assistents:
Ruth Valle Rexach, secretària
Josep Maria Cuadrado Comamala, vocal
Íngrid Silva Lidon, vocal i representant al Consell Escolar
Gemma Martinez Serrat, tresorera
Marta Pujol Gil, vocal

També hi assisteixen:
Daniel Vilaseca, secretari de l’institut

Absents:
Jessica Ribas Gacia, presidenta
Montse Devesa Sans, vocal
Cristina Tarré González, vocal
Núria Torner Begara, vocal
Noemí Torner Begara, vocal
Mohamed Mohra Kenni, vocal

Ordre del dia

1. Benvinguda, informacions institut
2. Inscripcions Extraescolars proposta taller gratuït teatre: 20 de març. Fer rètols i difusió

perquè s’hi inscriguin.
3. Representant AFA a la Comissió de Garanties: Fina Rodríguez substitueix Anna Rovira
4. Participació alumnat a l’Univers Jove
5. Factura projecte pati
6. 50è aniversari Institut: escrit per col·laborar en el llibre del 50è aniversari
7. Calendari de reunions: 

30 de març
4 de maig
16 de juny

8. Precs i preguntes.
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Acords de la reunió:

- Es farà difusió del taller gratuït de teatre per mirar si hi ha inscripcions i es farà
rètol.

- Representant AFA a la Comissió de Garanties: S’informa que la Fina Rodríguez
substitueix a l’Anna Rovira

- Participació alumnat a l’Univers Jove L’AFA fa saber que els alumnes de graus
no han anat a l’Univers Jove i demanem saber si aniran al Saló de l’Ensenyament.
S’acorda que el curs vinent s’arreglarà.

- Factura projecte pati: S’acorda pagar la factura del projecte del disseny del pati de
4.786,76€

- 50è aniversari de l’Institut: escrit per col·laborar en el llibre del 50è aniversari:
S’acorda que en Josep Maria Cuadrado farà l’escrit.

- Calendari de reunions. Acordem no modificar la data del 16 de juny, malgrat el dia
17 hi ha la festa de l’institut.

30 de març (si hi ha temes a comentar, si no és així la farem el 13 d’abril)
4 de maig
16 de juny

- Precs i preguntes. Demanem pels justificants mèdics per absència que són difícils
de poder tramitar ja que aconseguir cita al CAP per demanar-lo és difícil si tens una
indisposició. En Dani ens diu que n’és conscient però no veuen una solució
alternativa.

- Es demana que degut a l’intercanvi al Batxibac es tingui en compte no carregar als
alumnes amb moltes tasques escolars ja que hi haurà molta feina degut a que s’ha
d’estar al cas dels que venen. En Dani ens diu que ho recordarà al claustre.

S’aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquest resum d’acords.

Vist i plau
La secretària La presidenta
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